
Interpelacje i wnioski
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na sesji Rady Miejskiej
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Piaseczno

W zalqczeniu przedkladam wnioski i interpelacje Radnych Rady
Miejskiej Zozone na sesji w dniu 20.02.2013 r.

1. Hubl Andrzej
2. Kaczorowski Wojciech
3. Krzyzewska HannaLz)
4. Marciniuk Marek
5. Mizerski Andrzej
6. Mucha Zbigniew
7. Nowoci n-Kowalczy k Katarzy na
8. Slowik Mariusz
9. Rosa Michal
10. Wozniak Magdalena
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Urz4d Miasta i Gminy w Piasecznie
Wydzial Infrastruktury i Transportu Publicznego

05-500 Piaseczno ul. Kosciuszki5 tel. 701-76-87 fax756-70-49

tT .0003.17.  2013.E8
Piaseczno, 2013.03.05

Pan Andrzej Hubl
Radny Rady Miejskiej

W odpowiedzi na interpelacje zlo^one 2O.O2.br wyja6niam,

co nastepuje:

p. 1 - w zalqczeniu kopia pisma do Zarzqdu Dr6g Powiatowych z 07.02.2013, do

dnia dzisiejszego bez odpowjedzi.

p. 2 - sezon zimowy nie jest okresem do wykonania wnjoskowanej regulacji studni

kanalizacyjnych, gdyz nie sprzyjajqce warunki atmosferyczne majq wplyw na jako56

prac.

p. 3 - nakladka asfaltowa na odcinku ul. Geodet6w pomiQdzy Aazdem do AUCHAN

a ul. Kosodrzewiny wykonana zostala przez Jirmg EUROVIA - Bielany Wroclawskie.

W zalEczeniu przekazujg kopig korespondencji w sprawie usuniecia usterek na
przedmiotowym odcinku ul. Geodetow.

1 Ynq i{,i I s inz
\iasta 

i 
fl\y 

piasecznc

L- 4- \-z\-,.!'. \
ittz. Zdnisltlw Lis \

Otrzymuj4
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2. Sekretarz Gminy Mm
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Wojciech Kaczorowski Piaseczno, dnia 20.02.2013r.
Radny Gminy

Pan
Zdzislaw Lis
Burmistrz Miasta i Gminy
Piaseczno

W N I O S K I

1. Wnioskujg o uhonorowanie zespolu folklorystycznego, ch6ru z
Chojnowa ,,LeSne Echo" za osiqgnigcia i wklad w krzewienie kultury
Mazowsza, promocjg naszej Gminy a takze wielokrotny udziat w
og6lnokrajowych festiwalach artyst6w - amator6w.

2. Wnioskujg o przyrlvr6cenie dofinansowania i przekazanie kwoty
1 .50021. na pokrycie rocznego kosztu utrzymania akompaniatora ch6ru
z Chojnowa ,,Le5ne Echo".

Z powazaniem

Wojciech Kaczorowski

Radny Gminy
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05-500 Piasecrno, ul Kosciuszti s

woj. mazowGckje
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P;aseczno, dnia 27.O2.2013 r.

Szanowny Pan
Radny Rady Miejskiejw Piasecznie
Wojciech Kaczorowski

Dotyczy: planu bud:etowego na 2013 rok CK - Le3ne Echo z Chojnowa

W planie budietowym na rok 2013 Centrum Kultury na
dzialalno6i Klubu Seniora,,Le6ne Echo" przeznaczyli5my ja k co roku 6 000,00 zt.

Plon wydatk6w sporzqdzililmy zgodnie z wytycznymL

- projekt planuha 2013 pismo SK.302 O.1353.2012 z 30.08.2012r.
,,Wydatki bud2etowe utrzymai na poziomie wykonania bie2qcego roku"

- na wniosek Komisji Promocji i Komisji Finans6w - pismo RM
OOI2.795.2OI2 z 3.I2.2OL2 zd)?Io w dziale 921 Centrum Kultury kwotq
210tys. zl w tym ze Scislym wskazaniem kwota L50tys. zf dotyczy um6w
zlecef i o dzielo, co w naszym wypadku stanowi 28% wykonania roku
2012.

W zwiazku z tymi ograniczeniami, po przyjeciu planu budZetowego na 2013 r.
przez naszego organizatora UMiG Piaseczno, dla zdyscyplinowania wszystkich
kierownik6w naszych dziaf6w t.j. dziaf upowszechniania kultury, dziat
edukacyjny, Przystanek Kultury, kluby kultury Uniwersytet lll Wieku, Muzeum
itp. poinformowaliSmy pisemnie o wysokoSci Srodk6w finansowych
przypadajqcych im na dostosowanie do plan6w merytorycznych w
poszczeg6lnych dzialach.
Takim samym kluczem ka2dy inny, kto otrzymuje Srodki bud2etowe z cK sam
planuje roczne wydatki zgodnie z ustawa o organizowaniu i prowadzeniu
dzialalnoSci kulturalnej w ramach przydzielonych limit6w z akceptacjE
Dyrektora iGi6wnego ksiqgowego. Takie LeSne Echo;
wzorujqc siq na roku 2012 na umowy zlecenia wydano 4 400,- minus 28% t.j.
t232to na rok bieiqcy kwota ta wynosi 3 168,- 21. Calkowity plan wydatk6w
jest 6 000jak od wielu lat, ale struktura tych wydatk6w musi byi ihna.



Doktadnie umowy zlecenia w 2013 roku powinny zamknqd siq na kwocie 3 L68,
. a na pozostate wydatki zostaje wiqc 2 832,- zl.
Dla jasnosci podajQ wysokogi i cel wydatk6w za rok 2012 do ewentualnego
przea na Iizowa nia i podjqcia sfusznych decyzji wydatkowania w rok 2013.
/Ksera wszystkich zrealizowanych wydatk6w przez LeSne Echo przedkladamy do wglqdu
Sekretarza Gminy Piaseczno Pana Arkadiusza Czapskiego/.
7 - 12.07.2072 f-ra akredytacja festiwal."zacisze" w-wa
2 -3LO7,2OLZf-ra transport aut.
3 -26.o2.2172t-ratranspoTt
4 -25.04.2072 Stroje Lowickie
5 -08.05.2012 f-ra autokar- fest. Sokol6w Podlaski 50%
6 O4.O6.2072f ra autokar do tosia piknik
7 -0I.06 uowa zlecenie Buga Wieslaw
8 -01.06 umowa zlecenie Jan Kalbarczyk
9 -22.08 f-ra nr 26/08 autokar koncert w Piasecznie
10 - 10.09 f-ra autokar Jarmark Piaseczn.
11 -03.10 fra 5/70/2012 autokar Kozienice 50%
!2 -29,10 f ra 57/70/2072 autokar Wegr6w 50%
13 - 12.11f-ra usl.autokarowa Pruszk6w
74 21.11f-ra autokar W-wa przeglqd
15 - 16.11f-ra borJrbonierki
f6 - OI.I2.2O72 urnowa zlecenie Buga wieslaw
1-1 - 01.12. umowa zlec. KalbarczykJan
R a z e m :

70 796,78
Pozycja 4 to Srodkitrwale do 3 500, zl sluia dalej, stroje zespolu, pozycje

9 i 10 to koszty do imprez organ izowanych przez dzial upowsz. Kultury
inie dotyczQ bezpoirednio Le6nego Echa

Razem poz .4 ,9  j10  minus  -  2249,5 f

Koszty dotyczace tylko Grupy Legne Echo w 2012 r. 8 s46,67

Analizujqc wydatki , to nie widaitu specjalnych ograniczefi, Do planu doloiyli imy jeszcze

2546,67 zl. Awiec le2eli w tym roku sa nalo2one na nas Iimity to wszyscy ponosimy tego
konsekwencje.

Z powaianiem

50%

50,00
378,00
378,00

7 449,97
725,22
185,19

1 700,00
800,00
162,OO
237,60
420,98

757,20
324,OO
434,90

1 700,00
700,00
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Hanna KrzyZewska
radna Piaseczno, 20.02.2013 r.

Szanowny Pan
Zdzislaw Lis

Burmistrz [4iasta i Gm.
Piaseczno

lnterpelacja

1uo,u,owna{ ?o.u,.r TSUrln'ra'"Vr<

W Slad za glosami mieszkaicdw Julianowa i J6zefoslawia, a takze za publikacja listu
pt, fzlaban" autorstwa jednego z nich w ostatnim numerze ,,Nad Wisld - zwracam sie z
pro6b4 o udostepnienie do uzytku zmotoryzowanym mieszkaicom (poprzez zdemontowanie
szlabanu, kt6ry pojawil sie w tym miejscu ostatniej jesieni) - zwirowego odcinka ulicy
Energetycznej. W sltuacji gdy nie widaa mo2liwoa,ci w najbli2szym czasie wybudowania
oczekiwanego ronda w pobli2u skrzyiowania ulic Wilanowskiej i Geodet6w, opisany fragment
ulicy Energetycznej odci42ylby czesciowo ruch samochodowy w tym miejscu.

Skzyzowanie to jest nie tylko niebezpieczne dla pieszych, lecz tak2e bardzo
,,zakorkowane", szczeg6lnie w godzinach szczltu komunikaryjnego, co bylo niejednokotnie
zglaszanie pzeze mnie, a tak2e innych radnych z tego terenu. Przed dwoma laty (z mojej
inicjatywy) rozpoczqly sie rozmowy nt koniecznosci budowy t.zw. ,,prawoskrQtu" z ul.
Wilanowskiej w Gmdet6w. WtaScicielka pasa drogowego pod te inwestyqe nie zglosila
sprzeciwu, tylko potencjalny wykonawca i sponsor (popftedni wta6ciciel CH i6zefoslaw)
niestety wycofal sie ze swych obietnic, Do tego tematu chcialabym jednak wrocii, poniewa2
dzis juz potrzebny jest nie tylko ten poszerzony zakret, lecz wobec zaistnialych kolizji oraz
wypadk6w z udzialem pieszych, niezbgdna jest tu takie sygnalizacja <wietlna. Dlatego dzi6
ponownie chce prosii o uwzglednienie tej inwestycji w irybie pilnym, w przypadku zaistnienia
jakichkolwiek mo2liwosci fi nansowych.

z powazaniem-

r
Ih,*,,* Va4rei,r,vi4-

I



Hanna Krzy2ewska
radna Piaseczno. 20.02.2013 r,

Szanowny Pan
Zdzislaw Us

Burmistrz M. i Gm. Piaseczno

Interpelacja

Szanownv Panie Burmistrz u

Ostatnio do36 glo6nym tematem sta{y sie nagrody finansowe i to nie tylko w
SeJmie lecz takze na blizszym nam terenie, czyli w Gminie Piaseczno. Huczy a2 od plotek, 2e
cale l(erownictwo Unedu otrzymalo duze nagrody, postulujac jednoczeSnie daleko id4ce
oszczedno6ci, szczeg6lnie w doplatach do prywatnych pEedszkoli. l'\4ile, 2e sesja Rady
Miejskiej jest wlasciwym forum aby i mieszkancom i radnym przybli2y6 to zagadnienie. Nie
musze chyba zaznaczaf, 2e 6rodowisko pracownik6w o6wiaty zainteresowane jest nie tylko
nagrodami w Urzedzie, lecz szczeg6lnie nagrodami w ZEAS. BedQ wdziQczna za wgaSnienia.

Z powazaniem -

frirqn sr,|ir\



Urz4d Miasta i Gminy w piasecznie
Wydzial-Infrastru k1u ry i Transportu publicznego

05-500 Piaseczno ut. Kosciuszki S let. 701_76_87 fax756-704g

tT .0003.16.2013.EB
Piaseczno, 2013.03.15

Pani Hanna Krzyzewska
Radna Rady N.4iejskiej

Wm

W odpowiedzi na interpelacje zlozonA w dniu 20.02.br w sprawie
I."l::119i:l pzwr6cenia . przejezdnosci z'rvyczalowlm qcznikiem drogowym
slan.owqcym przedluzenie ul. Energetycznej do ul. Geodet6w w piasecznre przez
dzialki o Nr ewid. 2114 i 23lS wyja'niam, co nastepuje:
Dzialka o nr 21A jest wlasnosci4 osob Iizycznyii za6 23lS dzialka- gminnA, oDecnrenre. drogow4 Przegrodzenie szlabanem.za skrzyzowaniem uli Ener.letycznej
z ul. WiianowskE wyniklo z potrzeby ograniczenia doitqpu do wymienionych dzialeirEcznre z rerenem gminnym w kierunku tor6w kolejowych, gdzie powstawalo dzikie
wysypisko Smieci. Dzlki Wzejazd wzmiankowanq itroj4 nJ ul. deodetow stwarzaloooarKowe zagrozenie dla bezpieczehstwa ruchu na ul. Geodet6w popzez brak
.:ll.-ly".S" oznakowania ostrzegawczego, kt6re w przypadku legalnego wyjazduwnno byc wprowadzone.

.. Obecnje czynione sE starania, aby zaprojektowa6 i wybudowa6
sygnalizacje Swietlnq na skrzyzowaniu ul. wilanowsiiey- z ul. Geodetow oraz
yploy?dzii. zmianq w organizacji ruchu na ul. Geodetow poprzez wyznaczenie
sKrzyzowanla z drog4 stanowiacq przedluzenie ul. Energetycznej po dzialce 2gl|,
oocelowo ptzeznaczone) pod prognozowane w miejscowym ptanre
zagospodarowan ja pzestrzennego rondo.

Z uwagi na konieczno6i zmian w organjzacji ruchu na ul. Geodet6w,
potzebe utwardzenia"wnioskowanego przejazdu w kierunku ul. Energetycznej oraz
1-'9ordynacl9 

prac z PWiK planujecym w najblizszym czasie budowg kanalizacli w tym
rejonte, zalozenia wykonawcze do realizacji pani wniosku moge nast4pic
n3jycze:r.riej w.czeMcu br. po okresteniu zakresu pzebudowy jt<izyzo*airia
ul. Geodet6w z ul. Wilanowskq dla potrzeb budowy sygnalizacji Swietinej.

Otzymuje
,-1\ adresat,

(/ sekretaz Gminy wm
3. Wydziallnwestycjiw/m
4. IT.EB-a,/a

ir:l. .ltixiylnt Lis

Srrona I
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Piaseczno, dnia 04.03.2013

Szanowna Pani
Hanla Krzytewska
Radna Rady Miasta i Gminy piaseczno

W odpowiedzi na pani interpelacj e z .dnia 2O.O2,2Ol3r. w sprawie nagr6dwyplaconych w ZEAS w 2012 roku informujg, ze nagrody, premie i'inne skladniki
wynagrodzei ptzyzr]ar,e z,ostaly na podstawie regulaminri wynagradzania praco&,nik6w
Zespolu Ekonomiczno-Administracyjlego Szk6l w piasecznie stan-owi4cego zal4cznik do
zrzqdzenia Dyrektora Zespolu Ekonomiczno-Administracyjnego Szk6l i,piasecznie Nr
ZEAS.0161-03/201I z dnia 3 ezctwca 20IIr. oraz zmiany iegulaminu w),nagradzatua
pracownikdw Zespolu Ekonomiczno-Administracyjnego Szk6l w piaseczlie sranow4cego
lal4cznlk do ?V?dzenia Dyrektora Zespolu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkdl w
Piasecznie Nr ZEAS.0 161 .02.2012 z drlia I5 matca 2012t .

Natomiast je6li chodzi o kierownictwo UrzEdu, wlplara jednoraz"owl.ch nagr.od rv
rokLt 2012 nast4pila zgodnie z $ l7 Regulaminu Wynagradzania pricown ik6w itrzgdu Miasta
i Gminy Piaseczno wpro\a'adzonego Za'rz4dzertlem Nr ADK.0l51-2g/2009 Burmistrza
Miasta i Gminy Piaseczno z dnia 19.05.2Q09 t, ze zmianarni.

Otrzymuj4:
l. Adresat
2. ZEAS
3. a|a

Z pouazrniem

M I S T F { Z
iny Piaseczno



Piaseczno, dnia 2013-02-20
Marek Marciniuk

Pan
Zdzislaw Lis
Burmistrz Miasta i Gminy
Piaseczno

Wnioski i interpelacie

Panie Burmistrzu

1. wnioskujg o wyst4cienie z wnioskiem do Starostwa powiatowego i
Dyrekcji Krajowych Dr6g Krajowych o wykonanie rozwiqzah
ulatwiajqcych wl4czenie sig do ruchu pojazd6w:

a)dla skrecaj4cych z ul. Chyliczkowskiej w lewo na drogg do G6ry
Kalwarii tj. z drogi powiatowej na krajowq ff 79, Wzez zmianQ cyklu
Swiatel na taki, aby te pojazdy mog{y sig wlqczyi bezkolizyjnie;

b)dla wlqczaj4cych sig z Zabierica oraz Siedlisk w drogg krajowq nr 79
- Warszawa - Piaseczno - G6ra Kalwaria, poprzez zamontowanie
sygnalizacji Swietlnej.

2. Popieram wniosek Radnego Wojciech Kaczorowskiego o
uhonorowanie ch6ru senior6w z Chojnowa ,,LeSne Echo".

Z powazaniem
[/a,y 7n/ ,,,., 1nL,

Radny Rady Miejskiej Marek Marciniuk



Urz4d Miasta i Gminy w Piasecznie
Wydzial Infrastruktury i Transportu Publicznego

05-500 Piaseczno ul. KoSciuszki 5 tel. 701-76-87 fax756-'t0-49
Piaseczno, 2013.03.11

a

"'ffiS$t'-r.
mEt inz. Wlodzimietz ]lasiiskl

Generalna

Otzymuja
1. adresat,
2. Pan Marek l\4arciniuk

Radny Rady Miejskiej w/m
3. Sekretarz Gminy m
4. EB-ata

ff.720. (dl .2013.E8

Dr6g Krajowych i.Autostrad
Oddzial w)ola rszawie
03-808Warszawa

i iska 25

Stosownie do wniosku Radnego Rady skiej Piaseczno Pana

Marka Marciniuk uprzejmie prosze o rozwazenie mozliwosc' zrealizowania nizej
podanych propozycji:

1. dla skrecaj4cych z ul. Chyliczkowskiej w tewo na drogq do c6ry Kalwarii
tj. z drogi powiatowej na droge krajowq Nr 79 dokona6 zmiany cyklu
sygnalizacji Swietinej tak, aby te pojazdy mogly wl4czy6 sie bezkolizyjnie,

2. zamonlowa6, sygnalizacjg Swietlnq na skrzyzowaniu drogi krEowej Nr 79
z ulicami: Sielsk4 i Gl6wn4 we wsi Zabieniec - drogami powiatowymi o Nr

2813W i 2823W.

Proszg o informacjq o mozliwosci realizaqi poryzszych propozycji, kt6re do czasu
docelowej i kompleksowej budowy drogi krajowej Nr 79 od piaseczna do G6ry

Kalwarii poprawia bezpieczeistwo ruchu.

.A

Strona 1



ltRld0 lr{talIA i Giill{Y PlASEci{r
05-500 Piaseczno, ul Kosciusz8ra

wol. mazowieckie
-1

f)o( N03. q. JAt3

Piaseczno, dnia 27.02.2013 r-

Szanowny Pan
Radny Rady Miejskiej w Piasecznie
Marek Marciniuk

Dotyczy: planu budzetowego na 2013 rok CK - Lejne Echo z Choinowa

W planie budietowym na rok 2013 Centrum Kultury na
dziaialnoii Klubu Seniora ,,LeSne Echo,, przeznaczyli(my jak co roku 6000,0021.

Plan wydotk6w sporzqdziliSmy zgodnie z wytycznymi:

- projekt pfanU:na 2013 pismo SK.3O2O.!353.20!2 z gO.OB.2O12r.
,,Wydatki budZetowe utrzyma6 na poziomie wykonania bie2qcego roku,,

- na wniosek Komisji Promocji i Komisji Finans6w _ pismo RM
OOI2.795.2O72 z 3.t2.2OI2 zdjgto w dziale 921 Centrum Kultury kwotq
210tys. zl w tym ze gcisfym wskazaniem kwota 150tys. zi dotyczy um6w
zleceti i o dzieto, co w naszym wypadku stanowi 2g% wvkonania roku
2012.

W zwiqzku z tymi ogra niczeniami, po przyjgciu planu budietoweg o na 201"3 r.
przez naszego organizatora UMiG Piaseczno, dla zdyscyplinowania wszystkich
kierownik6w naszych dzial6w t.j. dzial upowszechniania kultury, dziai
edukacyjny, Przystanek Kultury kluby kultury, Uniwersytet lllWieku, Muzeum
itp. poinformowaliSmy pisemnie o wysoko6ci Srodk6w finansowych
przypadajqcych im na dostosowanie do plan6w merytorycznych w
poszcze96lnych dziaiach.
Takim samym kluczem ka2dy inny, kto otrzymuje Srodki bud2etowe z CK sam
planuje roczne wydatki zgodnie z ustawE o organizowaniu i prowadzenlu
dzialalnosci kulturalnej w ramach przydzielonych limit6w z akceptacjq
Dyrektora iGt6wnego ksiegowego. Takie LeSne Echo;
wzorujEc siq na roku 2012 na umowyzlecenia wydano 4400,- minus23% t.j.
1,232Io na rok bieiqcy kwota ta wynosi 3 168,- zl. Calkowity plan wydatk6w
jest 5 000 jak od wielu lat, ale struktura tych wydatk6w musi byiinna.



Dokladnie umowy zlecenia w 2013 roku powinny zamknqi siq na kwocie 3 L68'-

. a na pozostale wydatki zostaje wiqc 2 832,- zl.
Dla jasno6ci podajQ wysokoii i cel wydatk6w za rok 201-2 do ewentualnego

przeanalizowania i podjecia sfusznych decyzji wydatkowania w rok 2013'

/Ksera wszystkich zrealizowanych wydatk6w przez Le6ne Echo przedkladamy do wglqdu

50,00
378,00
378,00

7 a49,97
'125,22

185,19
1 700,00

800,00
762,0O
237,60
420,94

751,20
324,OO
434,90

1 700,00
700,00

70 796,74

Pozycja 4 -to Srodkitrwale do 3 5oo,- zl slu:q dalej, stroje zespolu, pozycje

I i 10 to koszty do imprez organizowanych przez dzial upowsz Kultury

- 2 249,5!

a s46,67

AnalizujEc wydatki, to nie widaCtu specjalnych ograniczei, Do planu doloiyliSmy jeszcze

2 546,67 zl. A wiecjeieli w tym roku sq nalo2one na nes limity to wszyscv ponosimy tego

konsekwencje.

Sekretarza Gminy Piaseczno Pana Arkadiusza Czapskiego/'

7 - 72.07.2072 f-ra akredytacja festiwal "Zacisze" W-wa

2 -31.O1,.2O721'ra transport aut.

3 -26.02,2072f-ratransport
4 -25.04.2012 Stroj e Lowickie

5 -08.05.2012 f-ra autokar- fest. Sokol6w Podlaski 50%

6 -O4.O6.2O72Iia autokar do tosia piknik

7 -01.06 uowa zlecenie Buga Wiestaw

8 -01.06 umowa zlecenie lan Kalbarczyk
g -22.08 f-ra nr 26/08 autokar koncert w Piasecznie

10 - 10.09 f-ra autokar larmark Piaseczn.
'J.I -O3.LO fra 5/70/2072 autokar Kozienice 50%

12 -29.70f-ra 57 /7O/2O72 autokar WQgr6w 50%

13 - 12.11f-ra usl.autokarowa Pruszk6w

L4 - 21.11f-ra autokar W-wa przetlQd

15 - 16.11f-ra bombonierki
76 - 01.12.2012 umowa zlecenie Buga Wiesfaw

77 - 01.12. umowa zlec. Kalbarczyklan

R a z e m :

inie dotycze bezpoirednio LeSneSo Echa

Razem poz.4,9 i 10 minus

Koszty dotyczece tylko Grupy Le6ne Echo w 2012 r'

Z powa2aniem

50%

+uF-\ts ' iRZ
Mia{ta iGnr0l Fifsetznc \

t-ZV\-^. \
iru, Ttlsisk*: Lit

tloy o4oa43



Andrzej Mizerski
Radny Rady Miejskiej

Piaseczno, dnia 201 3-02-20

Pan
Zdzislaw Lis
Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno
W/m

Radny Rady Miejskiej

Andrzej Mizerski

Wnioski zlo2one na sesii w dniu 20.02.2013 r.

1. Prosze o informacje, jaki status prawny ma nadal dzialka grntnna przy
Jana Pawla ll, kto na niej skladuje materialy budowlane;

2. Poaze o informacjg czy Gmina Piaseczno moglaby skorzysta6 z
dofinansowania Unii Europejskiej na budowg Sciezek rowerowych, w
ten spos6b miasto Wrociaw dofinansowuje ich wykonanie. Wnioskujq
o sprawdzenie mozliwo5ci:

3. ProSba o informacjg jak przebiega kontrola rzetelnosci wykorzystania
pieniedzy przez osoby objgte pomocq finansowq MGOpS. Wggiel
pzeznaczony dla osoby potrzebujEcej byl odsprzedany osobie
nieuprawnionei.



Urz4d Miasta i Gminy Piaseczno
wydzial Geodezjl I Gospodatki Gruntami

ul. Ko3ciuszki 5, 05-500 Piaseczno, 1.r-l. (O22) 7O-I7-523

ccc.ooo3. fl .rot".t"
Piaseazno, tB13.0.3..0.8

Przenrodrfczacy
Rady Miejskiej w Piasecznie
w/m

W odpowiedzi na wniosek radnego Andrzeja Mizerskiego zlo2ony na sesji
w dniu 20.02.2013 r. informuje, iZ materialy budowlane znajdujace sig na dzialce
gminnej polozonej w Piasecznie przy wI. Jana Pawla II skladowane s4 przez
wlaSciciela nieruchomoSci s4siedniej.
Ponadto informuje, ze wlasciciel nieruchomosci sasiedniej otrzymal projekt
umowy dzierZawy tego terenu w celu zapoznatia sig z jej warunkami i podpisania.
Jednak do chwili obecnej nie zglosil sig do gminy rnirno, i2 zostal poinforn.rowary
o skutkach nie podpisania umov"ry dzierZawy, lj obclaienia go kosztartrr za
bezumowne skladowanie material6w budowlanych.
JednoczeSnie gmina prowadzi rozmory z wla6cicielem nieruchomo3ci s4siedniej
dotyczqce rozliczei za nabycie gruntu z przeztaczenietn pod projektowane
centrum oSwiatowe oraz w:.f,IatQ odszkodowania za dzlLalki przejete pod drogi
gmlnne.

Do wiadomo6ci:
- ADK



Piaseczro, dnia 6 marca 2013 r.

Urzld Miasfa i Gminy
Pirseczno
Referat ds. pozyskiwania Srodk6rv zervnqtvn-vch

Dotyczy:

;*r:i;1i. l-U!E;Sr::;
!r Pisscrz::'ti.,

t i , i ,r1 i ' ;1\ ' :: ' ' ' .

W odpowiedzi na pisnro z dnia 20 lutcgo 2013 r., uprzejmie informujQ' iZ sluTby

Gnriny Piasecaro odpowiedzialne za pozyskirvarie srodkdl& zownQtrznych na biez4co
analizuj4 rvsz-eltrie dostEpne ir,fonr,acjc na temat ko11kurs6w, p1ogmn16w po[rocowych
dedykowalyn 6znym obszarom akty*no3ci prorvadzolej przcz Gming.

W zrvitpku z tym, uprzejmie ilfofluujQ, i2 w chwili obecnej ar:ralizowana jesr nro2liwo!6
przygotowania proicklu w rantlch plallowalego do unichomienla u' malcu 2013 r' psez'|vliziu,ieckq 

Jecliostlq Wdut;onia Prog'tnt6tr' [Jnijnych Dzfalania 6'2 Turl'st1$a
Regionalkego Proganu Operacyinego dla Woiewidzla Mttzovieckiego (szczeg6lorve
infirmacje*na tentat drioloniu znajdujq siq rv scrwisie interlretowym wtrys n:r-azowiaeu)'
Chcialab;rm dodai, iz Nszystkie pojarviai4ce sig progr-any pomocowc s4 Analrzo\4are na

biez4ce po<1 k41eln przygotowania Gminy pod rvzglgdem aclruilistracyjnyn, m(r fytor.vozn-Yrn

oraz'fillansowym 
- 
Nlozlirvoioi uzl'skania wsparcia s4 kot]sttltou'anc z odpolviednimi

kom6rkzLmi organizacyjtrytri UrzQdu Miastil i Grriny Piastczno lcsli z Pi zoPl oq'?dzonych

konsultacji bgdzie r1'nikaio, iz budorva ScieZck ro\!ero\'\'ych spciDi kq4eia dla 1t/\'v

dzialania,' w6wczas rirpo..tnu. sig dalsze prace nraj4ce na celu opracotani-c odpou'iedniej

dokumentacji i z-lozelie la ogloszony przez MJWPU planowany konkuls- W eweltualrycl'!

daisT-ych dzialaniach bqdziemy ilformowai lladq Miejsk4na biezaco

Pan Andvej Mizerski
Radny Rady Nlicjskiej

Z powazanjcn1,

/ t "s t : !1-r . ' ' ' in is i : , . ,
,. . j,a:l l-r..' ,t-zrr.
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Urz4d Miasta i Gminy Piaseczno

ul- Ko6ciuszki 5, 05-500 Piaseczno, tel: {022) 701 75 00, faxr(022) 756 7049

ADK.0003. 5 . 2013

Sz. P. Andrzej Mizerski

Radny Rady Miejskiej w Piasecznie

W nawipaniu do Pana wniosku zgloszonego na sesji Rady Miejskiej w dniu

20.02.2013 r. w sprawie kontroli rzetelnodci wykouystania pierngdzy Vzez osoby objgte

pomoc4 hnansow4 MGOPS, w zal4czeniu przekazujg wyja5nienia p. Barbary Klukiewicz -

MaLuszczak (Dyr. MGOPS) w tej sp@wre.

Pi:tsecz*il

Z,lzi$tw j_i-t

Piaseczno, 04.03.2013 r



MIEJSKO - GMINNY OSRODEK POMOCY SPOI,ECZNEJ
05-500 Piaseczno, xl. wojska Porskicso 54, rol.ffd 022 7 56 12 61, o22 7 5A r 08. O2z j3j 23 91

Piaseczno, 27 ,02.2OL3 r.

**dtl
Burmistrz Miasta i cminy piaseczno

Pan Zdzislaw Lis

rym

W odpowiedzi na interpelacje radnego pana Andrzeja Mizerskiego uprzejmie

wyja5niam, 2e systematycznie prowadzona jest kontrola wykorzystania przyznaneJ pomocy

klientom zgodnie z przeznaczeniem. W ramach kontroli naktadamy obowiqzek rozliczenia sie

rachunkami, fakturami, paragonam j, itp.

Pracownicy socjalni f izycznie kontrolujE, w czasie wizyty w arodowisku, zasadnoja

wniosku o pomoc i prawidlowoji real:zacji przyznane pomgcy. W przypadku podejrzenia,

ie pomoc moie byd zmarnotrawiona, otraniczamy sie do pomocy rzeczowej (w towarze,

talonach itp.). Jeieli takie ograniczenie jest nieskuteczne, odmawiamy dalszej pomocy.

W przypadku opalu klienci otrzymujE pomoc rzeczowa (dostarczamy opal poprzez wybranq

w przetargach firmQ). Rodzina otrzymuje Iglzdqod 1 do 2 ton opalu. W przypadku wykrvcia

sprzeda:y przyznanego opalu klient nie mo2e ubiegai siq o ponownE pomoc. Niestety

zdarzav i zdarzajq siq sytuacje zmarnotrawienia przyznawanej pomocy tj. sprzeda2

otrzymanego opalu, na co pracownicy OPS nie maja wplywu, a jedyna konsekwencja, jakE

mozemy wyciEgne6 wobec nieuczciwego klienta, to odm6wienie dalszej pomocy.

W przypadku podjecla informacji o powy2szych faktach prosimy o skontaktowanie siE

z OPS ipodanie nazwiska klienta.

i

Dr'*:.l.eii-oM-'tal' it-----
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Zbigniew Mucha
Radny

Piaseczno, 2013-02-20

Pan
Zdzislaw Lis
Burmistrz Miasta i Gminy piaseczno
w/m

Zbigniew Mucha

Radny Rady Miejskiej

Ponownie wnioskuje o rozpoczqcie remontu mostka na Kanale
Perelki, wg uchwalonego budzetu Gminy piaseczno na rok 2013 sq
Srodki finansowe na rozpoczgcie prac.

Proszq o informacje jaki jest ustalony harmonogram prac, w
szczeg6lno6ci jak bqdzie przebiegac wsp6lpraca ze Starostwem
Powiatowym w realizacji tego zadania.



Urz4d Miasta i Gminy w Piasecznie
Wydzial Infrastruktury i Transportu Publicznego

05-500 Piaseczno ul. Kosciuszki 5 tet. 701-76-87 ta(756-70-49

rT.0003.  19.2013.E8
Piaseczno, 2013.02.28

Pan Zbigniew Mucha
Radny Rady Miejskiej

W odpowiedzi na wniosek zlozony w dniu 20.02.br. w sprawte
remontu mostka - kladki na wej6ciu do parku miejskiego od strony ul. prusa nad
Kanalem Piaseczyiskim, w zalqczeniu przekazujq kopie korespondencji
w przedmiotowej sprawie.

Na dzief dzisiejszy brak jest stanowiska Starosty. O podjetych dzialaniach bede
Pana informowal na biez4co.

inZ. Zdzisfurw f-isOtzymuj4
1. adresat,
Z Wydzial InwestycjiWm

Z3) Sekretarz Gminv Mm
Y. tt-"t^

Strona I



Piaseczno 20 lutego 2013r.

Radna gminy Piaseczno
Katarzyna Nowocin Kowalczyk

Do Burmistrza Gminy Piaseczno
Pana Zdzistawa Lisa

INTERPETACJA
Dot: ul. Dzialkowa w J6zefoslawiu

W zwiqzku z odpowiedziq Pana Burmistrza z dnia 27.12-2012t. ma mojA interpelacjq z dnia
\2.42.2O12r. dotyczqcq budowy ul. Dzialkowej w J6zefoslawiu, tlprzejmie proszQ o wyjaSnienie, czy
byty prowadzone jakiekolwiek rozmowy z burmistfzem gminy KonstancinJeziorna w sprawie
wsp6lnej inwestycji dotyczEcej tej drogi. .Je6li nie? to czy takie rozrnowy sa planowane i kiedy. praSne
przypomnief, 2e obecnie gmina Piaseczno dofinansowuje innq inwestycje drogowQ dotyczEca gminy
Konstancin-Jeziorna.

Uprzejmie proszq o rozwa2enie wariantu wybudowania chodnik6w wraz z o3wietleniem po
piaseczyriskiej stronie ul. Dzialkowej. O tym, jak bardzo ta inwestycja jest konieczna i pilna nie muszq
Pana Eurmistrza przekonywa6.

Z powa2aniem
Katarzyna Nowocin-Kowalczyk
Radna Gminy



Urz4d Miasta i Gminy w Piasecznie
Wydzial Infrastruktury i Transportu Publicznego

05-500 Piaseczno ul. Ko6ciuszki 5 tel. 701-76-87 fax756-7049

Piaseczno, 2013. .05
1T0003.14.2013.EB

Pani Katarzyna N czyK

Radna Rad iejskiej

dot u|. Dzialkowej we wsi J6zefoslaw

W odpowiedzi na interpelacje zlozonq 2O.O2.2013r w sprawie

budowy ul. Dzialkowej w J6zefoslawiu, uprzejmie informuje, Ze warunkiem realizacji

postulatu jest ujecie zadania w budzecie gmin Konstancjn-Jeziorna i Piaseczno,

opracowanie projektu i uzyskanie decyzji ZRID.

Ul. Dzialkowa, po stronie poludniowej posiada jedynie odcinkowe wydzielenia dzialek

pod poszezenie ukladu drogowego co obrazuje zal4czona mapa ewidencyjna.

Nie posladajEc rezer'/vy terenowej pod docelowy pas drogowy ul. Dzialkowej

nie mozemy planowad budowy chodnika wraz z oswietleniem. Projekt budowy winien

by6 kompleksowy i wielobranzowy. Gmina Konstancin Jeziona jako zarzqdca

ul. Dzialkowej, w swych planach inwestycyjnych, w biezAcym roku nie planuje

opracowania projektu kompleksowej budowy ul. Dzialkowej.

Potrzeba wydzielenia i pozyskania terenu, zar6wno po stronie

naszej Gminy, jak i sqsiedniej, rzutuje na tryb realizacjj. Dotychczasowe prace

realizowane pzez zazqdce drogi przy wsp6ludziale Stowarzyszenia Budowy

lnfrastruktury wsi J6zefoslaw i Julian6w otaz naszej gminy ograniczone byly

do \,/ykonania nie normatywnej, o zmiennej szerokosci jezdni i odcinka

wzmocnionych poboczy.

Gmina Piaseczno dzlalajqc w oparciu o uchwale bud2etowa

i porozumienia zawarte z Gmin4 Konstancin-Jeziorna w 20'12 i 2013 r wsp6lnie

realizuje budowe ciqgu ulic: Zubzyckiego (w Chyliczkach) i Przesmyckiego

(w Konstancinie-Jeziornel\ wraz z infrastrukturq. Kazda z Gmin finansuje zadanie na

swoim obszarze proporcjonalnie do zakresu. W biezEcym roku Gmina Piaseczno

sfinansuje prace w wysoko5ci 13.375 A stanowi4cej 500/0 wartosci opracowania

oroiektu.
M I S T R Z
iny Fiaseczno

Otzymuj4
jlr adresat,

/ 2.,/ Sekretarz Gminv m
5 wyoziat INW wrm
4. fi ala

Snona I
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Radna gminy Piaseczno
Katarzyna Nowocin-Kowalczyk

Piaseczno 20 Iutego 2013r.

Do Eurmistrza Gminy Piaseczno
Pana Zdzistawa tisa

INTERPELACJA
Dot: ul. Mleczarska w Piasecznie

W ostatnim czasie odbyly sie prace remontowe na ulicy Mleczarskiej w Piasecznie majqce na celu

,,zalatanie" powstalych w okresie zimowym dziur. Niestety, po uplywie niespelna dw6ch tygodni,

dziury pojawily sie ponownie dokladnie w tych samych miejscach. Uprzejmic proszQ o odpowiedi, czy

w dobie ciQe budzetowych, gminQ stat na wykonywanie takiej fuszerki iLto jest personalnie

odpowiedzialny za zatrudnianie nierzetelnych wykonawc6w? Jaka firma wykonywala te prace oraz

czy i kiedy je poprawi? Czy mo;na zaprzeslai wspdlpracy z tak nierze(elnyrti podwykonawcdnti?

Niestety, nie jest to pierwsza tego typu ile wykonana robota na terenie naszej gminy. Kiedy gmina

zacznie remontowad i budowad porzqdnie, bez koniecznoici dodatkowych poprawek? Kiedy jest

przewidziany termin rozpoczQcia prac inwestycyjnych dotyczEcych budowy ul. Mleczarskiej, kt6re to

zadanie zostalo ujqte w tegorocznym bud2ecie?

Z powataniem
Katarzyna Nowocin-Kowalczyk
Radna Gminy



tTo003.13.2013. EB

Piaseczno, 2013.03.15

Pani Katarzyna Nowocin-Kowalczyk

Radna Rady Miejskiej

Mm
dot ul. Mleczarskiej w piasecznie

W odpowiedzi na interpelacje zloaon4 20.02.2013r w sDrawe
Zle wykonanego remontu jezdni ul. Mleczarskiej, informuj?, Ze ocena techniczna
jakosci prac nare2y do osoby z odpowiednimi uprawnieniami. Inspektor nadzoru prac,
w zaleznosci od warunk6w na drodze i warunk6w atmosferycznych, okresla
technologie izakres prac oraz dokonuje ich odbioru. Dopjero obecnie wysrgpuJqce
warunki pogodowe pozwardE na remont docerowy jezdni asfartowych zgodnie
z wymogami technicznymi. podczas roztop6w prace polegajq na zabezpieczeniu
ubytk6w i likwidowaniu zagrcZenia bezpiecze6stwa dla ruchu pojazd6w. WykonawcE
prac jest flrma MABAU polska z siedzibE Szyman6w 9K, 05 S32 Baniocha
dysponujeca profesjonalnq kadrq i sprzgtem.

Ubytki w jezdni ul, Mteczarskjej wynikaj4 z kMycznego stanu
nawietzchni i znacznego obciezenia ruchem. Stan techniczny jezdni kwalifikuje droge
do wylqczenia z ruchu. Jezdnja sklada sie gl6wnie z ,,lat,, aw pozostalej czesci
spekanej i odksztalconej pieMotnej nawierzchni.

Z uwagi na koniecznose aktualizacji mapy do cel6w projektowych
oraz rozszetzenie opracowania projektu ul. Mleczarskjej o pasy wfaczenra
i wylEczenia z terenu inwestycji OREO, wycofany zostal ze Starostwa
Piaseczyiskiego wniosek o wydanie decyzji ZRID. W kwjetniu planowane jest
zlo^enie zaktualizowanej dokumentacji, natomiast przebudowa ul. Mleczarskiej
planowana jest w drugiej polowie bjezEcego roku, po uzyskaniu decy4i ZRID
i przeprowadzeniu procedury przetargowej.

Otzymuja

/+) adresat,
(\21 Sekretarz cminy Mm

3. Wydzial INWWm
4. lf-ah

Urzqd Miasta i Gminy w piasecznie
Wydzial Infrastruktury i Transporru publicznego

uc-cuu plaseczno ut. Kosciuszki S tel. 701_76_87 lax 756_704g

Strona I
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Piaseczno 20 lutego 2013r.

Radna gminy Piaseczno
Katarzyna Nowocin-Kowalczyk

Do Burmistrza GminV piaseczno
Pana Zdzislawa Lisa

INTERPELACJA
Dot: Budynek dworca w piasecznie

W zwiqzku z decyzja polskich Kolei paistwowych o sprzedaZy tudzie2 nieodplatnym przekazaniu
samozqdom 800 dworc6w, uprzejmie proszQ o rozwaienie decyzji o przystapieniu do rozm6w z pKp
w tej sprawie. Nale2y nadmieni6, ie zgodnie z publicznq informacjq, 250 obiekt6w jest gotowych do
wziecia od rQki, a 50 jui na wiosnq zostanie wystawionych na przetarg. Sp6lka zamierza pozbya siq
budynkdw, na kt6rych utrzymanie ich nie staa. Wg informacji przekazanych przez pKp, sp6lka moie
bezplatnie przekazaa takE nieruchomo<6 samorzqdowi, o i le iest ona wykorzyslywana na cere
kolejowe. Gmina Piaseczno spelnia ten warunek.

Decyzja jest o tyle istotna,2e gmina planuje rozpoczqcie bardzo drogiego, gruntow eBo remonru
dworca, na kt6ry to cel sq zabezpieczone lrodki w tegorocznym budiecie. Wielu radnvch oraz
urzednik6w wielokrotnie sugerowalo, ie znacznie lepsz? decyzjE bytoby zburzenie obecnego budynku
i postawien:e w to miejsce nowoczesnego, gmachu wybudowanego w techno,ogii energooszczQdnel
oraz uwzgledniajEcego w projekcie takie funkcje uslugowe. Tym bardziej, ie jest to inwestycja, kt5ra
bQdzie sluZyla r6wniei przyszlym pokoleniom. podjQcie takiej decyzji bytoby, z pewnolciq, korzystne
dla gminy i jego mieszkaic6w. Jak wiadomo, budynek dworca jest wizyt6wkq ka2dego miasta, ate jest
r6wnie2 jednym z najwa2niejszych jego gmach6w. Do tej pory opcja dotyczqca zburzenra obecnego j
wybudowania nowego obiektu byla niemoiljwa. Teraz mamv na to szanse.

Z powa2aniem
Katarzyna Nowocin-Kowalczyk
Radna GminV



& Urz4d Miasta i Cminy Piaseczno

ul Kosci ls?kl  5
05"500 Piaseczno
!ia,!W. plas eczno, eu

Pia seczn o, 05.O3.20 13 r.

2DB.06.40.20,t3.AS

Pani Katarzyna Nowocin-Kowalczyk
Radna Gminy Piaseczno

W odpowiedzi na interpelacje z dnia 20 lutego, dotyczqcq budynkdw dworcowrych na
terenie Gminy Piaseczno uprzejmie informujQ, 2e w przypadku dworca w piasecznie budynek jest
obecnie dzieriawiony od PKP, natomiast procedura przygotowywania dokumentacji jest w toku i w
przyszlosci zamierzamy dworzec ten przejqi na wtasnosf. TakE wolq wyrazalismy na pigmie w
ubiegiym roku. W przypadku dworca w Zalesiu G6rnym sytuacja formalno-prawna jest bardziej
skomplikowana iczas na przygotowanle dokumentacji zapewne bedzie nieco dluZszy.

Z powa2aniem

Urzad Miasta iGminy Piaseczno
Tel. 22 70 77 588, E-mail: urzad@piaseczno.eu



Piaseczno 20 Iutego 2013r.

Radna gminy Piasec?no
Katarzyna Nowocin-Kowalczyk

Do Burmistrza GminY Piaseczno
Pana zdzislawa l isa

INTERPELACJA
Dot: 6-latki w szkole cd.

w odpowiedzi Pana Burmistrza z dnia 5.02.2013r. ma mojE interpelacjQ z dnia 30.012013r'
dotyczqca 6{atkow w szkole mo2na przeczytat: ,,No spotkoniu w dniu 22.01 2013 r. dyrektorzy 5zk6l

zostoli poproszeni o dokonanie ondfizy w oporciu o ewidenciQ dzieci 5 i6letnich zamieszkolych w
obwodach szk6l w celu zdpewnienia miejsc w szkole dlo wszystkich dzieci, kt6re obejmie obawiqzek

szkolny w roku szkolnym 2014/2015". Pan Surmistrz ptzyzral, ze obowiqzek szkolny dla dzieci 6
letnich wchodzi w tycie dopiero od wrzeinia 2014r. Niestety, nie odpowiedzial Pan na postawione
pytanie, czy dyrektorzy plac6wek zostal i  poinformowani o planach wprowadzenia zakazu
przyjmowania dzieci 6-cioletnich do zer6wek w gminnych przedszkolach w roku szkolnym 2013/14
oraz czy zgodnie z tymi planami, od wrzeinia br., wszystk;e szeSciolatki w gminie Piaseczno bQdq

musialy obowiazkowo zostaa zapisane szkoly, bQdi to do oddzial6w zerowych tudzie: do klas
pierwszych.

Bqdq wdziQczna za konkretnq odpowied2, czy w roku szkolnym 2013/2014 6{atki z gminy Piaseczno
bQda mialy obowiazek uczqszczania do zer6wki tylko w szkolach, czy te2, jak to dopuszcza MEN, bqdE
mogty realizowae ten obowiqzek w przedszkolach, za5 decyzje w tej matcrii podejmq rodzice.

Z powaianiem
Katarzyna Nowocin-Kowalczyk
Radna Gminy



URIAI} trthSTA i GMIl,lY PIASEON'
l5-5do Piaseczno' u1 Kosciuszkt

wq.mazowlec(F
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Piaseczno, dnia 4 marca 20 I 3 r.

Szanowna Pani

Katarzyna Nowocin- Kowalcryk

Radna Rady Miej skiej

w Piasecznie

W odpowiedzi na ponolrne interpelacjp z dnia 20 lutego 2Ol3 r. data wplywu do
Urzpd!25,02.2013 r. w sprawie 6latk6w w szkole ponownie informujQ, ze w roku szkolnym
2013/2014 to rodzice dz\eai szeicioletnich podejmuje decyzjg czy zdecyduj4 sip zapisai
dziecko do.przcdszkola, oddzialu przedszkolnego w szkole lub pierwszcj klasy szkoly
pooslawoweJ.

Jednak2e dyrektorzy przedszkoli, sz*61 przy wsp6lpracy ZEAS prowadz4 kampaniQ
informacyjn4 i zachqcaj4 rodzic6w do podejmowaria decyzji zapisania dzieci szeScioletnich
do pierwsz-ej klasy szkoly podstawowej. Dzialanie to jest zgodne z kampani4 MEN
zachqcaj4c4rodzic6w do zapislai,ania 6latk6w do szk6l.

Pragrre zauwu;,y6, 2e wszystkie dzialania Gminy Piaseczno maj4 vuplynqi na poprawQ
jako3ci edukacji w Gminie Piaseczno. Zachgcanie rodzic6w do posylania dzieci sze3cioletnich
do klasy pierwszej jest wlainie takim dzialaniem. Rodzice podejmuj4c tak4 decyzjq pozwol4
dziecku rozpocz4i naukq w mniej liczebnych klasach.

Pani Krystyna Szumilas Minister Edukacji Narodowej w ulotce pzygotowanej pzez
MEN informuje, 2e ,,Szkola daje dzieciom szeicioletnim wigcej okazji opanowania norej
wiedzy i umiejqtnodci oraz kontaktu z dzieimi i doroslymi. Dziecko, kt6re zacznie rozwija6
siQ wczesniej, bQdzie mialo naturalnA pzewagQ nad r6wiesnikami, kt6zy zostali pozbawieni
lakiej okazji. Wcze6niejsza nauka w szkole r'le oznaoza odbierania dziecku dziecifistwq
przeciwDie w pelri wykorzystujc jego potencjal i stwaza opt)'malne wamnki rczwoju.
Wado takze podlceslii wptlav wcze6niejszego rozpoczynania nauki w szkole na umiejQtno66
c4'tania i pisania. W t;,rn wieku waZna jost ciegloS6 i stabilnos6 metod uczenia siE. Jak
alarmuj4 eksperci, dotychczasowy system, 1v kt6ryn dzieci rozpoczynajqce naukq pisania
i czytania w pzedszkolu, po roku musialy gwaltownie przestawi6 siQ na metody pracy innego
na]Jczyciela, moz,e by' przyczyn4 p6zriejszych niepowodzeri edukacyjnych. To wlasnie
zapervnienie dziecku p$rmoici uczenia sig czytanla I pisania bylo jedn4
z najwaZriqszych przeslanek wprowadzenia obni2enia wieku szkolnego". Dzigki dobremu
podej3ciu pedagog6w do dzieci, dzieci dobze siQ czujq w szkole i chQtniej do niej chodz4.
Badania TIINSS (A6dlo www.men.sov..i) pokazaty, Lre dzieci, kt6re rozpoczEly naukq
w wieku 6 lat lepiej czltaj4 piszq I licz4 od swoich r6wiesnik6w, ld6zy pozostali
w pzedszkolu. Natomiast z krajowego badania OBUT (zr6dlo www.men.gov.pl)
prowadzonego w 2011 r, wynikalo, iz dzieci, ktore rczpoczgly naukq w wieku szeiciu lat,
w tuzeciej klasie uzyskaly takie same, a czasem lepsze wyniki niz o rok od nich starsi koledzy.



Rok szkolny 2014/2015 bqdzie rokiem newalgicznym. Dzieci sze6cio i siedmioletnie
wsp6lnie rozpoczn4 naukQ w klasie pierwszej. Utworzone klasy bQdq bardziej liczebne niz
dotychczas. Podejmowane dzialania wynikajq z troski o plynn4 realizacja obowi{zku
przyjEoia uozni6w w zwiAzku z wejiciem w Zycie reforrny oSwialowej. Sukoesywne
przyjmowanie dzieci do klasy pielwszej szkoly podstawowej pozlvoliloby unikned s),tuacji
kiedy szkola podstawowa mialaby problemy z przyjgciem wszystkich sze6cio i siedmiolatk6w
z obwodu w roku szkoltl.m 2014/2015. Przykladem jest Szkola Podstawowa Nr 5. W roku
szkolnym 2013/2014 n3lezy zapewnj,a ptzyjecie 324 uczni6w z obwodu (liczba
zameldowarych dzieci w obwodzie szkoly) co daje lqczrq liczbg 1439 uczni6w (w roku
szkollrym 201212013 rczqszcza 1296 uczni6w), natomiast w roku szkolnyn 2014/2015
nale2y zapewnii przyjqcie 723 uczlj6w z obwodu co daje lqcznq liczbE 1984 uczni6w.
Znaj4c zapeu'ne panujac4 s''tuacje w Szkole Podstawowej Nr 5 nalezy jak najszybciej podj46
dzialania m'ierzajqce do poprawy s)-tuacji. Analogicznie podobna s)'tuacja dotyczy Zespolu
Szk6l Publicznych w J6zefoslawiu. W roku szkolnym 201212013 nalezy zapewnie pzyjQcie
222 lucni6w z obwodl (Iiczba dzleci z rocznika 2006 zameldowanych, nie jest znana liczba
dzieci faktycznie zarnieszkalych) co dajq l4czn4 liczbq | 268 uczni6w (w roku szkoln),rn
2072/2073 uczqszcza I 106 uczi6w), natomiast w roL-u szkolnym 2014/2015 nale;ry
za'pewrn( przyjgcie 480 uczni6w z obwodu co daje l{czna liczbQ I 678 uczni6w.

Wszelkie dzialania ZEAS o€z dokonana analiza przez dttektot6w szkdl, ewentualnie
zmiana obwodowo6ci szk6l podstawowych aniezaja do zapewnienia plynnej organizacji
roku s2koLoego 20 1 4/20 1 5.

W zwi4zku z powyzszym zachqcan takire Pani4jako radn4 J6zefoslawia aby wsparla
Pani dzialania Gminy Piaseczno i przcdstawiala rodzicom pozyS.r,vne strony zapi$nia
dziecka szeicioletniego do klasy pierwszej szkoly podstawowej pozostawiaj4c jednak
ostateczn4 decyzjQ rodzicom.

Z powaza[lem

I  n\ru{rsrnz
I|liasta i gnihJ Piasecznc
L - '  u a ,  t

ttxa" gdaislaw Li6 \

Otrzymuj4:
1 Adrcsat
2. Wydzial Kadr i Administracji
3. Na



Pan Zdzislaw Lis

Bumistrz Miasta i Gminy Piaseczno

zu poSrednictwem:

Pan Andrzej Swat

Przewodniczqcy Rady Miejskiej w piasecznie

INTERPELACJA

Dotyczy: - sprawy dzikdw

-naliczania oplat za Smieci

Szanowny Paaie Burmistrzu !

Piaseczno 2013-02-20

1 . ProszQ o wyst4pienie z wnioskiem do Wojewody Mazowieckiego i Marszalka
Wojew6dztwa Mazowieckiego, aby uporz4dkowano sprawg odlowu dzik6w i transportu
ich na tereny oddalone dalej od wojew6dztwa mazowieckiego. Obecnie dziki
wy, laplnv"ne pzez sluzby weterynaryjne nie s4 wywozone do dalej pilozonych obszar6w
lednyoh, lecz w_okolice calego wojew6dztwa mazowieckiego. for4,zsze skutkule rosn4cq
llczbqdzik6w , ktorc zagazajq mieszkaicom naszej gminy.
Wnioskujg abl w gminic piaseczno przlj4i za podjta\ Q do naliczei oplat za smiecl
wysokosi pobiemnej wody przed kazde gospodaxstwo domowe. proponowane naliczenia
oplaty -za Smieci od liczy zameldowanych os6b w danym ;ospodarstwte moze
spowodowac wymeldowlwanie sig i obnizanie wplyw6w z pIT_ 6w. 

-

2 .



'jRlAD IAStAi6til Y PIASECZN(
05{00 Piaseczno, ul. Ko6ciuszki t

wci, mezorrieckie

osR.6r40.2.2013.MP

Piascc:ano, dnia 07.03.2013 rok.

Pan
Andru ej Swat
Przewodniczqcy
Rady Miejskiej rv Piasecznie

Szanowny Panie Przewodnicz4cy

W odpowiedzi na interpelacjg radnego Mariusza Slowika dotycz4c4 wyst4pienia z
wnioskiem do Wojewody Mazowieckiego i Marszalka Wojew6dztwa Mazowieckiego aby
uporzQdkowac sprawq odlowu dzik6w i transportu ich na tereny oddalone dalej od
wojew6dztwa mazowieckiego infonnujE, 2e brak jest uzasadnienia do wystosowania taldego
wniosku.

Zgodnie z wyja3nieniami Las6w Miejskich Wsrszawa, bezpo$ednimi odbiorcami
dzik6w odlawianych na ter€nie stolicy s4 Kola Lowieckie i Oirodki Hodowli Zwierzyny,
kt6re w)'woza te zwierzeta na odlegle tereny lesne polozone powyzej 100 km od Warszawy.
Odbiorcami dzik6w byly Kola l-owieckie z OstrolqK, Kruklanki, Slawnej, Radzlnia
Podlaskiego, Opoczna, Kurpi. Na liScie odbiorc6w nie ma K6l ]-owieckich z terenu
Piaseczna.
W roku 2012 w warszawskich lasach odlowiono 179 sztuk dzik6w.
Ponadto informujE, ze dostzegaj4c problem namstajqcej populacji Nadleinictwo Chojn6w
przewidzialo w planach lowieckich na 2013/2014 odstrzal dzik6w na poziomie wiqkszyrn od
planowanego pz],rostu. Jednakze w celu zatzymania wzrostu populacji a tlm bardziej
stabilnego obnizenia jej poziomu zwiqkszony poziom odstrzahr nalezy prowadzii
prz)'najnmiej przez kilka lat.

Z powazaniem

Otrzymuj4:
I Adresat
2. Wydzial ADK w triejscu
3. ̂ dla

Do wiadomo6ci:
1. Pan Mariusz Slowik

Radny Rady Miejskiej w Piasecznie.



URZAD MIASTA
ul. KoSciusfi 5,05-500 PiaseczDo, tel.

I GMINY PIASECZNO
(+48 22) 70 t7 500, fax.: (+4822)756 7049

GO.20'1.02.2013.W8 Piaseczno 05.03.201 3r.

Pan Mariusz Slowik
Rada Mieiska w Piasecznie
wm

Dotyczy: odpowiedi na interpelacje z dnia 20.02.2013r.

W odpowiedzi na interpelacje z dnia 20.02.2013t. uprzejmie informuje:

ad 2. Zgodnie z podjetq uchwale nr 563lXXlll2A12r. z dnia 20.06.20'12r.
w Gminie Piaseczno oplata za gospodarowanie odpadami komunalnymi naliczana
bedzie od liczby mieszkafc6w zamieszkuiacvch danE nieruchomosq a nie od liczby
os6b zameldowanvch. Wa6ciciele nieruchomosci bgdq zobowlAzani do zloaenia
deklaracji, w kt6rej wskazE ilo56 os6b zamieszkalych i od wskazanej liczby os6b
bed4 ponosi6 oplate

Obawa, iz mieszkahcy gminy b?de sie lawinowo wymeldowywa6
iw konsekwencji nastqpi obnizenie wplyw6w z podatku dochodowego (PlT) nie ma
uzasadnienia.

W zwiqzku z nowelizacj4 ustawy o utrzymaniu czysto6ci i porzqdku w gminach
rczwazane jest przyjecie innej metody naliczania oplat dla budynk6w
wielorodzinnych. Pod uwage brane jest naliczanie optaty wedlug ilosci zuzytej wody.
Ostateczna decyzja w poruszanej kwestii nalezy do kompetencji rady gminy.

Otzymujq:
1. ADK
2. Biuro Rady Miejskiej w Piasecznie
3. ala

Z powazaniem

Wydzial Gospodalki Odpadaml
tel. {022) 7017 663 lax (02217017 624



Michat Rosa

Radny Rady Micjskicj w Piascoznic

Sz. P Daniel Putkiewicz
I Zastepca Burmistrza

Miasta i Gminy Piaseczno

Szanowny Panie Burmistzu!

Nawi4zuj4c do Pana odpowiedzi z dnia 08 lutego 2013 roku UTP7021.34.2013.EM.

zwracam sig z pro6bq o podjgcie dalszych dzialan ws., jak sig prawdopodobnie okazujg

nielegalnego skladowania Sniegu na ul. Generala Zaj4czka w Piasecznie pochodz4cego

przypuszczaltie z odSnie2anych dr6g. Wnioskujg, aby wydzial ochrony Srodowiska wszcz4l w tym

zakr csie stosuwfle posrvpowanie.

Ponadto ze wzglgdu na to, ze w poblizu znajduje sig ul. Gl6wn4 Ic6rajest droga powiatow4

wnosze o z\{r6cenie sig do Zarz4du Dr6g Powiatowych z p}taniem, czy z jego polecenia zwieziono

Pirscczno 20 U2 20i l r

tam Smeg-

Skladowany 6nieg jest brudny, zawiera w sobie wiele zarrieczyszczei i Smieci. Miejsce

skladowaniajest pozbawione kanalizacji sanitarnej. Sltuacja ta b9dzie miala negat) l,ny wplyw na

lokalne drodowisko.



JiIAt) illASTA !GfilNY TIASIONL
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oSR.6229.9.2013.MS
Piaseczno, dnd .03 .0 13r .

Pan Michal Rosa
RadDy Rady Miejskiej
w Piasecznie

_ . \l zwi4zku zPana pismem z dnia 20.02.2013r. w sprawie skladowania dniegu na dzialce przy
i:l:l l,l9::"*l",tg4czka 

oraz drogi powiaro\aej ut. croutrej w piasecznie uprffire rnrormu.lE. ;esk'erowano prsmo do Zarzqdu Dr6g pou iarowych w piasecznie w celu usEleni; czisnieg byl zl;2ony
w. ww.. miejscu na jego zlecenie. ponadto zwrdcono sie do zarz:tdcy szhk; kol;jowego ozyskladowany inieg pochodzi z oddniezania teren6w nalez4cych do kolei.

Jednoczesnie informujQ, ze w Swiede obowi4zuj4cych przepis6w Snieg nie stanowi ortpadu, wobec
:i:9:^-:]: yry1q1 stosownej 

.decyzji co do sposobu i rniejsca jego siladowani4 a ta-rze brak jest
poosrawy do przeprowadzonia poskpowaDia w spmwie skladowania w miejscu oo .ego mepneznaczanym.

Zgodnie z wczesniejszJm pismem znak llTp.702l..l4.201.l.EM pracownicy Wydziatu Utrzymania
Teren6w Publicznych oraz Strazy Miejskiej b9d4 elim inowai takie zd".z.rriu i, pJvJsci.

Otrzymuj4.
1. Adresat
2. ala

Do wiadomosci:
L Wydzial Utrzymania Teren6w Publicznych

RAD.6. MIEJSKA. ^
.  / / , / ,  n ' , /  / ) 1  ,  

"w Piasecznie ( Cn,/ Uf Ui lt4 >,,
,/

NACZELNIK WYDZIALU
0(llR0irY JR0r0y$ i 005P0DIR|(J r0Lilg

b{+.-r \
m$ Jolbfd lqczynska

!BrPfl?({sYr

t f f io** '



Magdalena Woiniak

rad na

Piaseczno,20.02.2013

WNIOSKI

1. W nawiqzaniu do rozm6w przeprowadzonych z mieszka6cami i  wielu uwag w tej sprawie,
proponujq powr6ci6 do tematu platnego parkowania - poczqtkowo pilotaiowo np wzdlu2 ulicy
Koiciuszki. Temat byl juZ przedstawiany radzie miejskiej, ale moim zdaniem nie zostal dokladnie
przeanalrzowany, co spowodowalo, Ze zostal zaopinjowany negatywnie. Tymczasem wciai liczne
zapytania i wnioskj w tej sprawie pozwalajq sqdzic, 2e wbrew obawom radnych, piatne parkowanie
jest rozwiEzaniem oczekiwanym przez mieszkaicdw poniewa2 spowodowatoby wjekszq rotacje a
wiec wieksza dostQpno6i 0g6lnodostepnych miejscach parkingowych, kt6re dzis przez caly dziei
zajmowane sq gl6wnie pftez pracownik6w iwla<cicieli okoticznych firm i sklep6w. powoduje to
zablokowanie miejsc iw efekcie ich brak mo2liwosci parkowania dla os6b, kt6re chcialvbv coj
zalatwia w centrum miasta. Jednocze<nie dodam, ;e temat ew. platneto parkowania musi bye
nierozerwalnie powiEzany z zapewnieniem alternatywy tzn. bezplatnego parkowania na Innydl,
pobliskich terenach (rozbi6rka budynku przy Nadarzyiskiej?) oraz zapewnieniem p6l_ lub godzinnego
parkowania bezplatnego.

2. PoniewaZ wiemy ju2, 2e wojewddztwo nie ma w 2adnych dalszych czy bliiszych planach
modernizacji droBi wo jew6dzkiejj22, a wiec w tym ulicy pod Bateriam i _ w imieniu mieszka6c6w _
wnioskujq o poszukanie formuly prawnej, kt6ra pozwolilaby grainie wyremontowai _ np w przyszlym
roku budzetowym - naleZEcy do tej ulicy chodnik {po stronie poludniowej, na odcinku od Granicznej
do Dworskiej). Chodnik ten jest od lat w katastrofalnym stanie, ale jego remont jest wcjq2 odkladany
do czasu kompleksowej modernizacj idrogi, co jednak -jak jut wspomnialam na wstepre - zapewne
nie nastQpi w tym dziesiecioleciu, o ile w ogdle kiedykolwiek... Tymczasem chodnik lezy w naszej
gminie ijest uzytkowany przez naszych mjeszkaic6w (droga dowielu punkt6w handlowycn I
gastronomicznych.) Koszt samego remontu nie bylby wysoki, natomiast problemem jest sprawa
kompetencji. Dlatego wnioskuje jak wyzej i prosze o wskazanie mi dopuszczalnej formufy prawnej,
kt6ra pozwolilaby gminie wykonaa to zadanre.



Urz4d Miasta i Gminy w Piasecznie
Wydzial Infrastruktury i Transportu Publicznego

05-500 Piaseczno ul. Kosciuszki5 tel. 701-76-87 lax756-70-49

1T.0003.18.2013.E8
Piaseczno, 2013.03.1 1

Pani Magdalena Wo2niak
Radna Rady Miejskiej

W odpowiedzi na wnioski zgloszone w dniu 20.02.br w sprawie remontu

chodnika wzdluz drogi wojew6dzkiej, w zalqczeniu pzekazujq pismo w powyzszej

sprawie do zarzadcy drogi.

Sprawe platnego parkowania w centrum miasta przedstawie na posiedzenia Komjsji
problemowych Rady Miejskiej po opracowaniu ramowych zalozei bilansu miejsc
postojowych, koniecznych zmian w organizacji ruchu oraz niezbednych przebud6w

istniejqcych powierzchni parkingowych z oznakowaniem poziomym. Planowany
termin zlozenia opracowania do Rady Miejskiej- koniec maja br.

Przebudowa miejsc postojowych wzdluz ul. Ko6ciuszki od Placu Pilsudskiego
do ul. Zabiej l4cznie z nowym oznakowaniem poziomym calego ciqgu drogowego
wykonana zostanie w sprzyjajqcych warunkach atmosferycznych do polowy maja br..

B U R M I S T I Q Z

I 
lvli5s-9iqminy piaseczno

L#a[i]'air1
Ottzymuja

1. adresat,
2. Sekretaz Gminy m
3. lT-a/a

Strona I



lnterpelacje i wnioski
radnvch
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w lutvm 2013 r.
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Ewelina seroczyiska

Od: "ArkadiuszCzapski"<seketarz@piasecao.eu>
Datai  12lutego2013l1:5I
Do: "wydzialKadriAdministracj;"<seroczynska@piaseczno.eu>
Temat: Fw:inferpelacja

Fromi 4lzjgbqtig
Sent: l4onday, February 11,20t3 4i34 PM
ro: l4r@li!!z!Z!p!!:
subject: FW: interpelacja

Froml Hanna Krzlzewska Imailto: hannakrzyzewska@interia,pl]
Sent: Sunday, February 10, 2013 2:53 PI\4
To! Zdzislaw Lis
Subject: interpelacja

Szanowny Panie Burmistzu

Ubieglotygodniowa odwilz ukazala w calej krasie nasze polskie drogi i ich stan po zimie. Zniszczenia zimowe
n;e ominQly takze dn5g w naszej gminie. Takim pEykladem jest ul. Geodet6w z wieloma dziurami na calej
dtugosci. Takze duza dziura w asfalcie utrudnia skrecanie z ul. Ogrodowej w Dzia{kowq. Bardzo prosze o
naprawienie tych ulic w momencie qojawienia siQ kotzystnych warunk6w atmosferycznych

le 0f,"

2013-02- l2



Urzqd Miasta i Gminy w Piasecznie
Wydzial Infrastruktury i Transportu Publicznego

05-500 Piaseczno ul. Kosciuszki 5 tet 701-76-97 lax756-70-49

1T.0003.11 .2013.E8

W odpowiedzi na interpelacjg przeslanA pocztq elektronicznq w dniu
12.02.br w sprawie zlego stanu jezdni ul. Geodet6w, uprzejmje informujQ, ze remont
jezdni poprzez likwidacje przelom6w zimowych na ut. ceodet6w wykonywany byt w
dniach od 5 do 9lutego.
Za stan jezdni ul. Dziatkowej w J6zefoslawiu odpowiada jej zalz?|dca - Burmistrz
Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna.

Otrzymujq
14\ adresat,
\2? Sekretarz Gminy Wm

J. I I Eb-a/a

Piaseczno, 2013.02.18

Pani Hanna t5/yzu*tX^
Radna Rady'Mr'ejskiej

Strona l



Poprawi to bezpieczeistwo pieszych w lym rejonie.



Urzed Miasta i cminy Piaseczno
\ lydzial Infrastruktury i Transportu Publicznego

ul, Kosciuszki 5, 0+500 Piaseczno. tel: 10221 7ol -75i0 r^rt lo22\7tB70 ag
tT.0003.12.20't3.JP

Piaseczno, 13 lutego 2013

Szanowny Pan Lukasz Kami6ski
Radny RM w Piasecznie
w mtejscu

Szanowny Panie,

w odpowiedzi na Pana prosbe z dnia 07.02.2013 w sprawie doswietlenia p"zejicia przy

skrzyzowaniu ulic Wiekowej Sosny i Sarenki w Zalesiu G6rnym uprzejmie informuje, i2
do dnia 20-O2.2O13 zostanie wymieniony wklad oprawy oswietleniowej z 70W na 150W,

co w polqczeniu z korektq usytuowania oprawy powinno mie6 wplyw na poprawe stanu
bezpieczefish,r,/a os6b korzystajacych z tego miejsca.

Z powaZaniem

Otzymuj4

2. Sekretarz Uzedu l\,4iasta i Gminy Piaseczno
3. lT-a/a
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Vr' zwiqzl!.u z odlozeniem ad. calendcts Graecas modemizacli drogi krajowej nr 79, na odcinku od
ut. Energetycznej do G6ry Kalwadi, wnioskrjg o aniang organizacji ruchq na stazyzowaniu ul.
Pulawskiej z ul, Okulickiegq v/ taki spos6b, aby poJazdy skgcqi4ce w lewo mialy rrLezaleimy
przejazd na zielonyn iwie{e.
Na skrzjzowardu.ul Pulawskiej z Energetyczn4 zastosowano takie wlajtie rozrvi4?rtriq a wiqq jesi
to mozliwe.
Na skr4rzowaniu ul. Pulawskiej i Okutickiego panuje intensjrwny ruch i z tego po.\yodu skrgt w
lawo jest badzo niebezpieazny.

Piaseczno 28I2013

\l/niosek ir'u
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I Urzad Miasta tCnriny Pies:eczrjo

ff.724.O16.2013.WD
Piaseczno, dnia 04.02.2013r.

Pan
Zbigniew Mucha
Radny
Gminy Piaseczno
w mieiscu

W odpowiedzi na Pana wniosek z dnia 01.02.2013r. dotyczEcy sygnalizacji swietlnej na
skrzyzowaniu ulic Okulickiego z Armii Krajowej niniejszym przekazuje Panu informacje jakq
otrzymalismy od zarzEdcy drogi, w tym przypadku od Gl6wnej Dyrekcji Dr6g Krajov,/ych i
Autostrad.



Shonc 1 z I

TozsamoSC gt6wna

Od: "OchenkowskaJoanna"<jochenkowska@gddkia.gov.pl>
Do: "WaldemarDuszewski"<duszewski@piaseczno.eu>
Wyslano: 31 stycznia 2013 15:08
Temat: RErSygnalizacjaOkulickiego

w odpcw;edzi ia skie.owane do GDDKiA Wyd?iat gRt l:trzqdzania Rudtei]l uprzejraie ;rfofmuje, ie
zaimplenrentovJany na przedmiotowym skrzyzow:itl! paognm sygnalizaaji ma dlugria 120s. Przy
obe.nym naiqieniu .uchu !",ydzie'enie dodatkowej fazy ruchu d,a pojazd6w chcqcych sa.eci; \,r l.wo w
ul. Okrli.kiego cd strony C6ry Ka:warii spowodowaioby znaczne skf6ce.ie sygnaldw zezwalaj?cych dla
pozolia{ych rela.ji, .o z kolel Nr z acznyn saopriL ograni.zyiaby pflepustrvJ.(a catego skr?yiowania.
lednoazesn:e zazlaazam, :e pop.awa w?ruBkd$r lahowych na przedmiotowym s![y2a,aniu jaat
mo:liwa iedVnie przy zfiianie geomet{: skrzy2owania, co zostanle rreali?cl,t/rne w ramaah planowanej
pru ebudowv drogi krajonej nr 79 do parametro{ drogi ekspresowej.

90zd.awiam
loanna ochenkowska

GDtKiA Oddzial Warszawa
Wydziai 3RD iZa.rqdzanie Ru.hem
ul. Miaska 25
tel {022} 87o-68-59
e-mail: i99hq1L9y9!4esdd!E:sql!p!

From! Waldemar Duszewski f mailto:dusze\',/ski@piaseczno,eul
Sent Monday, January 2I,2013 3.07 PM
To: ochenkowska Joanna
Subject: Sygnalilacja Okulickiego

Szanowna Pani. W zwiazku z interpelacjami radnych jak r6wniez licznymi wystqpieniami mieszkaicow i w
nawiazaniu do naszych rozm6w telefonicznych proszQ o udzielenie informacji dotyczacej zmiany
ustawienia Swiatel na skzyzowaniu ulic Okulickiego, Pulawska,Armii Krajowej. Zmiana podyktowana jest
ustawicznym blokowaniem skzyzowania dla lewoskretu z G6ry Kalwariiw stronq Lesznowoli.Dobrze
przemyslaoa organizacja ustawienia sygnalizacji6wietlnej bardzo usprawni ruch kolowy w tym kierunku.Z
powazaniem Waldemaf DuszewskiGl6wny Specjalista Wydzialu lnfrastruktury iTfansportu Publiczrego
Urzedu Miasta i Gminy Piaseczno.

201.1 02,04
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Wniosek Q.oz L.la{ffii{"?,

W ostatnich dniach na ulicy Generala Zaj4czka w Piasecznie (Golk6w

pobli2u skzyZowania z ul. Gl6wnq zostal zwieziony, w bardzo duzych iloSciach

zarieczyszczony stdeg. Zwacam siE z pro$b4 o udzielenie informacji, czy rJrz$

Miasta zorganizowal w tym miejscu skladowisko Sniegu zbieranego z dr6g i

chodnik6w. Jesli tak to proszQ przeanalizowad i poinformowai mnie, czy nie wplywa

lo negatn\Tie na lokalne Srodo\ isko. Snieg lesr brudny. brak iest n ramtym miejscu

odpl1"r,,vu do kanalizacji zatem powstala woda dostanie siq do gleby. ProszQ r6wniez o

zwr6cenie uwagi, aby po jego roztopieniu posprz4ta6 pozostalosci tak, jak

pozostalo(ci po papierosach, papier, szklo itp.

JeSIi tego skladowiska nie zorganizowal Urz4d Miasta to bardzo proszq o wyjasnienie

kto zwozi Snieg, czyjest to zgodne z pmwem i norrqami ochrony Srodowiska.

Bardzo proszq o udzielenie odpowiedzi ta zloaorry przeze rnrie wniosek w dniu 6

stycznia 2013 r w sprawie mozli\a,oici lzyskaria ptzez osobg fizyczn4

dofinansowaaia (zr6dla samorz4dowe czy Ez vqd.owe) na doprowadzenie do domu

jednorodzinn€go instalacji gazowej. Do dnia dzisiejszego nie olrzlmalem odpowiedzi.

Z wyrazanri szacunku

Setsfiff'RErA/Pi
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06'oz'"t '\-5
Bwrnistrz Miasta i Gminy Piaseczno

Michal Rosa



tiRZAD titlASIA i E}llNY PlASEAlt,
15-500 Pieseczno, ul. Xosciuszkir

woj. mazo,r'ieckie

Piaseczno 08 .02.2013r.

urP.702r. 31 .zotz.F'tvt.

Pan Michal Rosa
Radny Gminy Piaseczno

W odpowiedzi na Pana wniosek z dnia 08.02.2013r pkt. I uprzejmie
informujg, 2e tutej szy Uruqd e zlecal skladowania Sniegu przy ulicy Generala
Zajqczka. w Piasecznie. Jednoczednie nadmieniam, i2 pracownicy Wydzialu
Utrzymania Teren6w Publicznych oraz StraZ Miejska podejmq stosowne
dzialania w celu wyeliminowania takich zdarzeh w przys.zloSci.

Otuzlmujq:
1. Adresat
2. Przewodniczqcy Rady Miejskiej

W Piaseczlie Pan Andrzej Swat
, 3 .  ADK
4. UTP ala

Z powuianiem



Piascczno. dria 13.02. 2013 r.

Urz4d tr4iasta i Guiry
!iascczro
Referal ds. pozyskilvaDia 3rodkdw zewnc-traryoh

Pan Michal Rosa
Radna Rady Miejskiet

Dot\ cz) : rylqzli
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d.trnrdkb.sln lx. 0247j \\Iars/a\d,

W odpowiedzi na pismo/wliosek z dnia 6 stycznia 201i r'' uprzejmie infonnujQ' iz Cmitra
Piaseizno uie dysponujc srodkami ra lealizacjq in*estycji \! zakrcsie modyflkacj] irEtalacJr
grzewczej. Upvejmie inlbnnuje, iz inslylucjA odpowiadajQcq za lspierarie.lego typu

overlsierrzicc sa Dfzedc rvsulstkrm: \ ote\\odzki fLrndusz -Ochronr irudoqisk:l
rv \r 'ciszruie' ur,rz Narodot'1 Fllndusz Oihrolly Srodorrisla'. Niestetj r ' ! dzierl

1)lr[ot,r."tiu oapo*icdzi prLcL sluzbv Gnriiv icst nicnozliwc szczcg6lowc przekazanie

lfccyz)'inych infonnacji na tenal potencjalnych insfumcnt6w 111'az

i 
"t'o*;qar1a").'"i 

proccd"'ami ubiegania siq o dofrnarsorvaruc \'; ̂ ramach 
kt6rych iylaby

mozliwoii ifirm[sorv4nie.t-ego t)'pu inweatyqji-ze $'znledu 1ra brak in{orraacii }vtym zakresie

W zrviazku z pour4szvq. zalhg;an Pana do staleso nrollilorouania s€ni'is6w int€rn€lowvch

obu Nskazanvch instytucji. DodatkolYo pragnq przekaza6 kopie kalendariuln ^ 
laboru

\aniosk6w o dofinansowaruc na 2013 r', prowadzonego pfzcz Wojew6dzli Fundusz Oclrtony
<rodowiska w Wa6za$ie

l,ista zaltLczlrik6w:
l. Kalcldariuar naboru wniosk6w o dofinansowanie la 2013 4" pro\!'adzonego pnez

Woie\rddzki Fundusz Ochrony Srodowiska u' Warszarvie

Reft rul ds. po7lskiquir k)dl6{ ^\rn{rrJtI

itz*Z1Ppq
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t@mariuszslowik.eu" <adwokat@mariuszslowik.eu>

Slrcna I z )

Do: "Rada Mie;ska w Piasecznte' <?da(O0:aseczno.eu> \ \ f'.) r l 1
\ 5

Od: "adw.MariuszSlowik"<adwokat@mariuszslowik.eu>

ff;o"", fi!i!!i!!'!!?l!l

Przewodniczqcy Rady Miejskiej

I N T I } R P N L A C J A

TA i OMINY PIASFfiNO
K A i \ C E I ,  A R  } A

Dotyczy: statusu Alej R62 rv P

Szanowny Panie Bwmistrzul

www.mariuszslowik.eu ; lel.  504-250-350

--- Original message fol lows --
Tcmat: AL.ROZ
od:
Do:

wprynelr l  )^r-" - i l ,-  I  X

,,!;frr_.". 7! 1tLq /e-t
lhkm{qa '.-...-...Fdprs -- " .^""f, "
M \ff0w...".-..-.---.---.-------a_- :'I

Zwr6cili sig do mnie Mieszkafcy Sp6ldzielni Jednosi w piasecznie (email w zal4czeniu) z
wnioskiem o interwencjg w sprawie statusu Alei R6z. Mieszkaiicy podkreslili, i2 ulic; to, cho6
stanowi wlasnoSi przywolanej sp6ldzielni, to jednak jej czlonkowie stanowi4 jedynie 5%
uzylkormik6rv ulicy, natomiast poz.aslala Vzytlaczajqca cze56 uzytkownik6w to oioby z poza
sp6ldzielni. Tymczasem to sp6ldzielnia ponosi koszty zwi4zane z utrzynaniem ulicy.
Miewkaricy informuj4 iz oczekrwarrym przez nich rozwi4zaniem bylaby zmiana statusu ulicy ze
sp6ldzielczej na gmilr|A

U'r/aZan7 iz postulaty Mieszkaric6w s4 jak najbardziej zasadne i koniecznym staje siQ
porozumienie migdzy organami wykonawczymi zardwno gminy, jak rdwniez sp6ldzielni, kt6ri
to porozlrrnienie uregulowaloby status drogi. Byrob5 to rozwiqza'ic niezwykic korzystne dia
gminy, albowiem dzi6 Aleja R62, dziEki niezrr.yklej 2yczliwoSci kierownict\aa sp6ld;ielni jest
publicznie dostgpna,_ lecz w dalekiej . przyszlo(ci nowe niepT,ewidywalne wtradze rnoglyby
dokonai daleko id4cej reasumpcji istniej4cego status quo.

WierzQ, Ze Pan Burmistz wslucha sig w glos Mieszkarlcow i wyjdzie im laprzeciw podejmuj4c
odpowiednie koki. Tym bardziej, iz probJemy Mieszkaicdw s4 panu Burmistrzowi doskonaG
znane. Mieszkaricy sygnalizowali o tym problemie panu Burmistrzowi w licznych pismach.

Lqczq wyrazy szacunku

Mariusz Slowik

Datai 05 -02 -2013  15 :45
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BURMISTRZ MIASTA i GMII.{Y PIASECZNO
WOJ. MAZOWIECIqE

05-500 Pi6echo, ul Kosciuzki 5 rel : 7017 t52

Piaseczrro, drria49,?2 zos ,.

uii.zP.6't 22.J.lb .:or.r.t*

Radny Mariusz Slowik
Rada Miejska w Piasecznie

Wm

W odpowiedzi na interyelacjQ (wniosek) dotycz4cy Al. R6z, polozonej w Piasecznie,
oznaczeniajej jako drogi publicznej gninnej, w realizowanym projekcie plaau, infomujemy
ze po przear\allzowarriu uwzglQdniono po\rYzszy wniosek i przekazmo projeklaolom do
dalszego opracowania.

Ohz]T nuie:
Radny Madusz Slowik
Rada Miejska w Piasecznie w/m
Na
Do wiadomosci:
Seketarz Miasta i Gminy Piaseczno


